
referat fra lokalrådsmøde d. 17. november. 

 

Morten refererede fra Børnehavemødet. 

Anne refererede fra nærdemokratimødet. Ældreråd: til borgerforeningens generalforsamling blev 
drøftet at der skulle oprettes et ældreråd, som kunne modtage information fra borgerforeningen, 
og som udover generelle input kan have særligt fokus på sager vedr. ældre.  

Lokalplan Laven. Vi talte om, hvorvidt vi skulle forsøge at få nogle enkelte generelle retningslinjer 
for byggeri i Laven.  

Vores hensigt, vedrørende en lokalplan for Laven, er at afholde et særskilt møde i lokalrådet for i 
fællesskab at udstikke rammer og formål, og efterfølgende på et borgermøde at udfylde indhold i 
rammerne. 

Rammer skal forstås sådan at vi i lokalrådet, ud fra inspiration fra andre områders lokalplaner, 
udvælger de emner vi mener er de essentielle for vores område, og måske også udarbejder et 
begrænset indhold at enkelte emner. Efter det indledende borgermøde udarbejder vi i lokalrådet 
et forslag til lokalplan som vi får kommunen til at nikke til, og efterfølgende sender til afstemning i 
vores lokalområde inden forslaget sendes til endelig godkendelse i kommunen. 

Kommuneplanen er i forvejen ret udførlig, så måske dækker den. Dog har vi et issue omkring 
terrænegulering, og hvor man måler højden af huse fra.  

Aftale: Morten vil finde forskellige lokalplaner. Blandt andet fra det nye område i Ans. Desuden vil 
han finde anvisninger vedr. terrænregulering. Han sender dette til os andre. Jeg blev pålagt at 
finde nogle forslag til datoer.  

Lørdag d. 3. februar, lørdag d. 10. februar. 

Alle skal have læst materiale hjemmefra og forberedt sig, så vi ikke spilder hinandens tid.  

 

 

Anne  


